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Buitençewoon wies met elkaar

Jaarverslag M R 2024

KC " Letterw¡es"
De MR van kc Letterwies bestaat eind 2024 uit de volgende 5 leden

3 oudergeleding: Erik van der Wal; voorzitter

Gerda Andelbeek; notulist

Hilde Rumpff; secreta ris

2 personeelsgeleding: Sanne Zoutman

Sandra Nap

L adviseur: Manon Zomer

Tot de zomervakantie was Kirsten Woldhek vanuit de personeelsgeleding MR lid. Zij was echter

vanwege zwangerschapsverlof in 2024 niet aanwezig bij de MR.

ln dit jaarverslag treft u een beknopt verslag aan waarover de MR in2024 vergaderd heeft.

Stelt u het op prijs om meer informatie te willen hebben, dan kunt u contact opnemen met een MR

tid.

De MR vergadert volgens een activiteitenrooster/ jaarplanning .ln 2024 is er 6 keer vergaderd. De

vergaderingen waren in de avond op school.

Visie: De MR wil mede vormgeven aan het beleid op de schoolen bijdragen aan het uitvoeren van dit

beleid.

Onderwerpen waarover de MR in2024 over vergaderd heeft, waren o.a

Communicatie

Schoolplan



Formatieplan

Schooljaarplan

Begroting

Activiteitenpla n

Schooljaarverslag

Kosten voor ouders, bv de schoolfotograaf

NPO (nationaal programma onderwijs) hoe dit te besteden

Ouderbetrokkenheid

Tevredenheidsonderzoek

Kindcentrum Letterwies/ BSO/ VSO

We zien echter dat veel dingen SOOOG breed georganiseerd worden waardoor er voor de MR op
school níveau weinig input meer ligt. Het is echter wel belangrijk dat onze eigen visie van onze
school blijft bestaan. We bespreken wat er goed gaat en wat we dus graag willen behouden (een
plezierige school met veel educatieve uitstapjes, waar goed naar elk kind individueel wordt
gekeken) en naar waar eventuele verbeterpunten liggen.

Vanaf de zomer van2024 zijn de schooltijden van de kleuters gewijzigd. De kleuters gaan nu op
vrijdagochtend weer naar school en zijn op donderdagmiddag vrij. Hier heeft de MR toestemming
voor gegeven mits er op de donderdagmiddag BSO voor de kleuters geregeld is vanaf 12 uur.

Het huiswerk van de leerlingen was ook een agendapunt. De MR is voorstander van huiswerk maar
vindt wel dat hier een lijn in getrokken moet worden. Dat betekend dat er in de lagere klassen
minder huiswerk zou moeten zijn en dat dit in de hogere klassen dan meer mag zijn.

De MR heeft het ook gehad over ouderbetrokkenheid. Afgesproken is dat ouders via de app op de
hoogte worden gehouden van de leerstof van hun kind. Dit kan bijvoorbeeld door een themabrief
op socialschools te zetten. Op deze manier hoopt de schoolen de MR de ouderbetrokkenheid te
vergroten.

ln 2024|s Alexander Schipper vertrokken als directeur. Manon Zomer is de nieuwe directrice
geworden. Hierin heeft de MR een advies gegeven.

We hopen u door middel van dit jaarverslag voldoende geTnformeerd te hebben.

Heeft u nog vragen, opmerkingen dan horen wij dit graag.

MR Kindcentrum Letterwies


